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VÍT HÁČEK 

Datum narození:  28. 6. 1994, Praha 

Bydlišt ě: Harrachov  

Disciplína:   Skoky na lyžích 

Klub:   SKI Klub Harrachov 

Trenér/trené ři: František Vaculík 

Začátky: 

 

„Když mi byly dva nebo tři roky, chodil jsem se s rodiči pořád koukat, jak kluci 
skáčou na můstcích. Moc se mi ten sport líbil, tak mi táta na moje přání 

postavil před dům sněhové můstky a měřil mi délku skoků. Asi ve čtyřech 
letech jsem přišel na můstky pro kombiňáky na svůj první trénink.“ 

Proč právě tento sport:  

 

„Je to adrenalin, nádherný pocit, když člověk letí vzduchem. A stejně tak i pro 
diváky je podle mě tenhle sport zajímavý. Je to nejlepší sport, už bych s ním 

nepřestal.“ 

Vzor: „Gregor Schlierenzauer, Roman Koudelka, Antonín Hájek.“ 

Největší sportovní p řání: 
„Zúčastnit se Zimních olympijských her, umisťovat se pravidelně do 10. místa 

ve Světovém poháru (být alespoň třetí) a skočit na mamutím můstku přes 
230 metrů.“ 

Životní krédo:  
  

„Je to v hlavě.“ 

Zájmy:  
 

„Sport, rybaření.“ 

Talisman/rituál pro št ěstí:
  
 

„Můj rituál je zabouchat si pěstí na srdce. Jako talisman mám plyšového 
draka napodobujícího skokana. Je to dárek od trenéra Dalibora Motejlka.“ 

Největší sportovní úsp ěchy:   
 

 

„2 x druhé místo na Mistrovství světa dětí v polském Zakopaném, 1. místo na 
dětském turné 4 můstků, 3 x 1. místo na Hrách dětské olympiády dětí a 

mládeže ve Zlínském a Královéhradeckém kraji a 13. místo v závodě FIS 
CUP v Harrachově.“ 
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Cíl pro sezónu 2010/2011:   

 

„Vyskákat si FIS body v Kontinentálním poháru a udělat co nejlepší výsledek 
na EYOWF 2011.“ 

Proč se těším na EYOWF 
2011: 

„Nejvíc se těším, protože je to v CR. Proto bych se chtěl ukázat v dobrém 
světle před domácím publikem.“ 

  


